



دار التأمين
INSURANCE HOUSE
P.S.C - م.م.ع.

Date: 12 September 2021
Ref: 154 / HC & GS / C / 21

التاريخ: 12 سبتمبر 2021
الاشارة: 154 / م ب و خ ع / م / 21

Mr. Hamad Al Ali
Head of Listed Companies Affairs
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O.Box 54500 - Abu Dhabi
United Arab Emirates

السيد / حمد العلي ،،، المحترم
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب. 54500، أبوظبي
دولة الإمارات العربية المتحدة

Dear Sir,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Resignation and Appointment in Executive Management

الموضوع: استقالة وتعيين في الإدارة التنفيذية

Reference to above subject, we enclose herewith disclosure form for changes in the company's administrative structure at the level of executive management.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، مرفق طيه نموذج الإفصاح عن التغييرات في الهيكل الإداري للشركة على مستوى الإدارة التنفيذية.

Moreover, please be advised that despite the acceptance of the resignation of Mr. Mohammed Othman from the position of Chief Executive Officer of the Company, the Board of Directors resolved to appoint him as Head of Senior Management Committee as of 1 October 2021 with responsibilities as mandated in Senior Management Committee Charter approved by Company's BOD.

هذا كما نود أن نفيدكم علماً بأنه وعلى الرغم من قبول استقالة السيد / محمد عثمان من منصب الرئيس التنفيذي للشركة، فلقد قرر مجلس الإدارة تعيينه في منصب رئيس لجنة الإدارة العليا اعتباراً من 1 أكتوبر 2021 بحيث يكون مناطاً بالمسؤوليات المنصوص عليها في لائحة مهام لجنة الإدارة العليا المعتمدة من قبل مجلس إدارة الشركة.

Also, Insurance House BOD resolved to appoint Mr. Ramez Abou Zaid as Chief Executive Officer for the Company subject to obtaining regulatory approval from Insurance Sector at Central Bank of the United Arab Emirates.

كما قرر مجلس الإدارة تعيين السيد / رامز أبو زيد رئيساً تنفيذياً لدار التأمين ش.م.ع شريطة الحصول على موافقة قطاع التأمين لدى مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.

Sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير ،،،

Mohammed Abdulla Jumaa Alqubaisi
Chairman



محمد عبدالله جمعة القبيسي
رئيس مجلس الإدارة

1/1

دار التأمين ش.م.ع: ص.ب. 129921، أبوظبي، ا.ع.م: هاتف: 444 4934 (2) 971 +؛ فاكس: 400 4934 (2) 971 +
Insurance House P.S.C: P.O. Box 129921, Abu Dhabi, U.A.E; Tel: +971 (2) 4934 444; Fax: +971 (2) 4934 400

شركة مساهمة عامة برأس مال وقدره ١١٨,٧٨٠,٥٠٠ درهم إماراتي
Public Joint Stock Company and the share capital is AED 118,780,500



دار التأمين
INSURANCE HOUSE
ش.م.ع - P.S.C

نموذج الإفصاح عن التغييرات في الهيكل الإداري للشركة على مستوى الإدارة التنفيذية

التاريخ:	12 سبتمبر 2021
اسم الشركة المدرجة:	دار التأمين ش.م.ع.
اسم المدير المستقيل ومنصبه:	محمد عثمان، الرئيس التنفيذي
تاريخ قبول الاستقالة وتاريخ سريانها:	تاريخ قبول الاستقالة: 12 سبتمبر 2021 تاريخ سريان الاستقالة: 30 سبتمبر 2021
أسباب الاستقالة:	ظروف شخصية قاهرة
اسم الشخص المعين / المكلف بالقيام بأعمال المدير المستقيل:	رامز أبو زيد شريطة الحصول على موافقة قطاع التأمين لدى مصرف الإمارات العربية المتحدة المركزي.
تاريخ قرار مجلس الإدارة الذي وافق على تعيين / تكليف البديل:	12 سبتمبر 2021
تاريخ بداية التعيين / التكليف:	13 سبتمبر 2021
نبذة مختصرة عن السيرة الذاتية للشخص المعين / المكلف:	- المدير العام - دبي الوطنية للتأمين وإعادة التأمين (1996 - 2021) - عضو مجلس الإدارة - جمعية الإمارات للتأمين (2020 - 2021) - عضو اللجنة الفنية العليا - جمعية الإمارات للتأمين (2015 - 2021)

اسم المخول بالتوقيع:	محمد عبدالله جمعة القببسي
المسمى الوظيفي:	رئيس مجلس الإدارة
التوقيع والتاريخ:	
ختم الشركة:	

صفحة 1 من 1

دار التأمين ش.م.ع: ص.ب ١٢٩٩٢١، أبوظبي، ا.ع.م؛ هاتف: ٤٤٤ ٤٩٣٤ (٢) ٩٧١؛ فاكس: ٤٠٠ ٤٩٣٤ (٢) ٩٧١
Insurance House P.S.C: P.O. Box 129921, Abu Dhabi, U.A.E; Tel: +971 (2) 4934 444; Fax: +971 (2) 4934 400

شركة مساهمة عامة برأس مال وقدره ١١٨,٧٨٠,٥٠٠ درهم إماراتي Public Joint Stock Company and the share capital is AED 118,780,500



دار التأمين
INSURANCE HOUSE
ش.م.ع. - P.S.C.

Disclosure Form for Changes in the Company's Administrative Structure at the Level of Executive Management

Date	12 September 2021
Name of the Listed Company	Insurance House PSC
The Name of the Resigned Executive Manager	Mohammed Othman, Chief Executive Officer
Date of Accepting the Resignation & Effective Date	Resignation Acceptance Date: 12 September 2021 Resignation Effective Date: 30 September 2021
Reason(s) for resignation	Compelling personal reasons
The name of the person appointed to carry out the duties of the resigning Executive Manager.	Ramez Abou Zaid Subject to obtaining regulatory approval from Insurance Sector at Central Bank of the United Arab Emirates
Date of the board decision that approved the appointment / assignment of the replacement Executive Manager.	12 September 2021
Starting date of appointment / assignment	13 September 2021
A brief summary of the CV for the designated / appointed person	- GM – Dubai National Insurance & Reinsurance (1996- 2021) - Board Member of Emirates Insurance Association (2020-2021) - Member of High Technical Committee of Emirates Insurance Association (2015-2021)
The Name of the Authorized Signatory	Mohammed Abdulla Jumaa Alqubaisi
Designation	Chairman
Signature and Date	
Company's Seal	